
اخبارخبر كوتاه چالش در فوتبال، با مدیریت ضعیف

پایان دور رفت مسابقات شمشیر بازی

سعید سرفرازیان 

تیم ملی فوتبال کشورمان بعد از اتمام قرارداد 
کارلوس کی روش و رفتن او از کشورمان در حال 
حاضر بدون سرمربی می باشد. دغدغه ی اصلی این 
روز های  اهالی فوتبال انتخاب یک سرمربی مناسب  
فدراسیون  مدیران  ظاهرا  اما  است.  ملی  تیم  برای 
العمل  عکس  هنوز  چون  ندارند  ای  عجله  فوتبال 
البته  اند.  نداده  بروز  خود  از  مورد  این  در  خاصی 
نکته ی  یک  ندارند خود  ای  عجله  آنها  که  همین 
مثبت است و سکوت آنها از سر  سیاست و اندیشه 
در باب انتخاب یک گزینه خوب و واجدالشرایط برای 
یک  نه  باشد.  داشته  حکایت  ملی  تیم  سکانداری 
انتخاب یک  عدم  و  ناتوانی  از  که  منفعلانه  سکوت 
فرد مناسب خبر دهد.  تیم ملی بزرگسالان ما در 
حدود پنج دهه از رسیدن به عنوان قهرمانی در آسیا 
بازمانده و به همین اندازه هم تیم امید از راهیبابی 
به المپیک نا کام بوده تیم های باشگاهی ما هم در 
حدود سه دهه از رسیدن به جام قهرمانی در لیگ 
است.  مانده  کوتاه  دستشان  کهن  قاره  قهرمانان  
بین  ما در سطح  فوتبال  نا کامی  مثلث  عبارتی  به 
الملل کاملِ کامل است. اگر منصف باشیم و بخواهیم 

صادقانه حرف بزنیم  ما یک فوتبال ورشکسته داریم 
. فوتبالی که کِشتی آن به گل نشسته است و بیرون 
این  آیا  باشد.   و دشوار می  آوردنش خیلی سخت 
در  خود  اولی  به  توان  می  و  دارد  بالیدن  فوتبال 
افتخار کرد ؟ شکست در سه جبهه  رنکینگ آسیا 
مهم برای فوتبال ما دفاعی باقی نگذاشته است . سه 

شاخص اصلی برای موفقیت یک فدراسیون فوتبال 
با این نتایج تاسف برانگیز کاملا زیر سوال است نه 
تنها این فدراسیون بلکه تمامی فدراسیون ها در این 
ناکامی بزرگ نقش دارند و در سطح بالاتر مدیران 
ورزش کشور که با امتخاب ها و برنامه ریزی های 
نامناسب خود فوتبال ما را به این حال و روز انداخته 

اند . حتی این روز ها برگزاری لیگ برتر و حتی لیگ 
های پایین تر هم پر از ابهام و شبه می باشد گرهی 
کور در روند کلی فوتبال وجود دارد که با دندان هم 
باز کردنی نیست . این حرف ها نه سیاه نمایی است 
و نه منفی بافی بلکه واقعیت فوتبال ما می باشد که 
امروز نمایان تر از هر زمان دیگر روبروی دیدگان ما 
قرار دارد. آیا زمان آن نرسیده است در نوع اداره و 
مدیریت فوتبال تجدید نظر صورت بگیرد ؟ دلخوش 
به اتفاقات و درخشش های مقطعی تا کی ؟ تشکیل 
تیم های گلخانه ای آن هم با صرف هزینه های سر 
سام آور چیزی عاید فوتبال ما نکرد و اینک حتی 
امکان  انتخاب یک سرمربی وطنی و مناسب  برای 
تیم ملی هم باز مانده ایم . چند سال پیش وقتی 
خارج  از  مدیر  کردن  وارد  پیشنهاد  عزیزی  خداداد 
برای اداره ی فوتبال را داد و این پیشنهاد  با تمسخر 
و هجمه ی خیلی از افراد روبرو شد امروز حقیقت 
متولیان  و  مدیران  که  رساند  عینیت  به  را  تلخی 
فوتبال چه بر سر فوتبال آورده اند که اینچنین به 
هر گوشه ی آن نظری می اندازیم  با روی زشت آن 
برخورد  می کنیم . آیا تعطیل کردن فوتبال برای 
چندین سال و خراب کردن این ساختمان پر ایراد و 
بنای یک ساختمان زیبا و اصولی چاره ی کار است ؟

با  باشگاه های کشور  برتر شمشیربازی  لیگ  دور رفت مسابقات 
شرکت 9 تیم: رعد پدافند هوایی، هواپیمایی وارش، هیئت آذربایجان 
شرقی، آکادمی شمشیربازی ساری، آکادمی شمشیربازی البرز، عقاب 
شیراز، صدر مشهد، طراوت لاهیجان و هیئت شمشیربازی گلستان 
روز جمعه 1397/11/26 در مجموعه ورزشی شیرودی، سالن شهید 
کلاهدوز برگزار شد که در نهایت تیم هواپیمایی وارش با 24 امتیاز در 
جایگاه اول، هیئت آذربایجان شرقی با 22 امتیاز در جایگاه دوم و تیم 

رعد پدافند هوایی با 20 امتیاز در جایگاه سوم قرار گرفتند.
به گزارش امتیاز، تیم رعد پدافند هوایی با حمایت های جناب 
سرهنگ صانعی و توان بالای سربازان خود در این دوره از مسابقات 
این  برگشت  دور  و  آینده  در  می تواند  که  داد  نشان  کرده،  شرکت 
قرار  بهتری  جایگاه  در  و  بیاورد  بدست  بیشتری  افتخارات  مسابقات 

گیرد.
از  دوره  چهاردهمین  در  زیر  نفرات  با  هوایی  پدافند  رعد  تیم 

مسابقات شرکت نمود:
موسی الرضا قلیچی    سرپرست و مربی

احمدرضا شهمیری        ورزشکار
هادی نعیمی                ورزشکار
محمدحسین عابدینی     ورزشکار
امیرحسین شاکر            ورزشکار
پیمان کارگشا              ورزشکار 

رعد  شایسته  تیم  سرپرست  و  سرمربی  قلیچی  الرضا  موسی 
پدافند هوایی نیز بیان کرد که لیگ امسال از توان بالایی برخوردار 
نخواهند  آسانی  پیکارهای  هم  رشته  این  پوشان  ملی  حتی  و  است 
داشت؛ چراکه جوانان جویای نام برای بر تن کردن پیراهن تیم ملی 

تمام تلاش خود را خواهند کرد. 

وشبختی تارتار با درخشش مهاجم جوان؛
پارس جنوبی 3- نساجی 1؛ جلالی از 

خودی خورد!
به خودی  یک اخراجی زودهنگام یک گل 
برابر  نساجی  شکست  جم،  گل آلود  زمین  در 

شاگردان تارتار را رقم زد.
باخت متوالی  از دو  بعد  پارس جنوبی جم 
در پایان نیم فصل اول، در دو دیدار ابتدایی دور 
برگشت به دو تساوی رسید ولی آنها امروز هم 
در دقایق ابتدایی نمایش دفاعی داشتند و بازی 
اخراج  اما  بود،  نساجی  تیم  اختیار  در  بیشتر 
 16 دقیقه  در  عاشوری  علی اصغر  زودهنگام 
موجب شد تا روند مسابقه به سود جمی ها تغییر 
کند و شاگردان مهدی تارتار بعد از تساوی بدون 
گل در نیمه اول، در نهایت به برتری 3 بر یک 
به رده ششم جدول صعود  یابند و موقتا  دست 

کنند.
با  بود  توانسته  اول  نیمه  در  که  نساجی 
وجود 10 نفره شدن برابر حملات پارس جنوبی 
خودی  به  گل  با   52 دقیقه  در  کند،  مقاومت 
دروازه  متوالی  بازی  دومین  برای  که  گولسیانی 
خودی را باز می کرد، عقب افتاد و همین مسئله 
روحیه نساج ها را پایین آورد تا تنها چهار دقیقه 
بعد گل دوم را با ضربه سر مجید علیاری دریافت 
پنالتی  روی  از   70 دقیقه  در  گولسیانی  کنند؛ 
شده  تلف  دقایق  در  ولی  کرد  کمتر  را  اختلاف 
یک بار دیگر روی ضعف خط دفاعی نساجی این 
بار میرجوان موفق به گلزنی شد تا جمی ها به سه 

امتیاز ارزشمند برسند.

ما ماشین سازی هستیم با هویت مستقل
نصیرزاده: شکایت از شجاعیان چه 

ربطی به تراکتور دارد؟
گوید  می  سازی  ماشین  باشگاه  مدیرعامل 
از استقلال به دلیل قرارداد  این باشگاه  شکایت 
داریوش شجاعیان به خاطر باشگاه تراکتورسازی 

نبوده است.
می  ها  خیلی  اینکه  مورد  در  نصیرزاده 
بازی  از  بیانیه باشگاه ماشین سازی قبل  گویند 
استقلال- تراکتورسازی به خاطر حمایت از دیگر 
تیم تبریزی بوده است هم گفت: استقلال باشگاه 
احترام  قرارداد  یک  به  وقتی  اما  هست  بزرگ 
گذاشته نمی شود چه باید کرد؟ شکایت ما چه 
ربطی به باشگاه تراکتورسازی دارد؟ به نظر شما 
مان  پول  گرفتن  و  قانونی  حق  دنبال  نباید  ما 
هستم  موظف  و  هستم  مدیرعامل  من  باشیم؟ 
مصوبات هیئت مدیره را اجرا کنم و چاره دیگری 

هم ندارم.
نصیرزاده در پایان گفت: چرا دوست دارید 
همه چیز را به هم ربط بدهید؟ ما برابر سپاهان 
به  گفت  باشگاه  این  مدیرعامل  کردیم  مساوی 
اما  ایم   کرده  بازی  محکم  تراکتورسازی  خاطر 
روبروی پدیده که نتیجه گرفتیم هیچکس حتی 
یک کلمه هم حرف نزد. بازی های ما ربطی به 

تراکتورسازی ندارد و ما هویت مستقلی داریم.

مربیان میلیون دلاری در زمین اجاره ای
و  استقلال  که  نکند  باور  کسی  شاید 
زمین  در  فصل  از  هایی  بخش  در  پرسپولیس 
را  خود  تمرینی  جلسات  ای  عاریه  تمرین  های 

پشت سر می گذارند.
از  پرسپولیس  و  استقلال  که  شرایطی  در 
سطح  ورزشی  اماکن  از  برخورداری  سطح  نظر 
آنها  فوتبال  های  تیم  گاها  اما  دارند  مطلوبی 
برای انجام تمرین راهی زمین های دیگری می 
شوند. در حال حاضر پرسپولیس پس از کوچ به 
زمین تمرین نفت در تهرانسر دوباره به ورزشگاه 
نا  وضعیت  استقلال  اما  برگشته  کاظمی  شهید 
روز  هر  و  دارد  تمرینی  زمین  نظر  از  مشخصی 
است.  مشغول  تمرین  به  جدید  زمین  یک  در 
شاهکار برنامه ریزی تمرینی استقلال مربوط به 
زمانی است که تمرینات این تیم با تمرین بادران 
دسته اول تداخل پیدا کرد و باعث ناراحتی و قهر 
وینفرد شفر شد. آنها امروز هم با مشکلی مشابه 

از تمرین بازماندند.
است؛  ضروری  نکته  یک  ذکر  باره  این  در 
نظر  از  سرخابی  باشگاه  دو  تبلیغات  خلاف  بر 
های  مجموعه  و  تمرینی  اماکن  از  برخورداری 
ندارند.  مطلوبی  نا  شرایط  وجه  هیچ  به  ورزشی 
تیم فوتبال استقلال از دو مجموعه تمرینی بهره 
تهران  غرب  در  حجازی  ناصر  کمپ  است:  مند 
تهران که  امام رضا در جنوب غربی  و مجموعه 
شده  گرفته  تحویل  شهرداری  از  پیش  سال  دو 
است. استقلال در زمان مرحوم ناصر حجازی و 
قبل از آن در زمین مرغوبکار تمرین می کرد و 
این زمین بعد ها به پایگاه تیم های پایه استقلال 
مبدل شد. همچنین کمپ حجازی نیز مدت ها 
اما در حال حاضر  بود  در اختیار کادرهای فنی 
به  استقلال  به دلیل خرابی زمین چمن تمرین 
این  حالیکه  در  شده  منتقل  دیگر  های  مکان 
خوبی  بسیار  شرایط  دسترسی  نظر  از  مجموعه 

برای استقلالی ها داشت.
مشابهی  وضعیت  هم  پرسپولیس  مورد  در 
وجود دارد. باشگاه پرسپولیس دو ورزشگاه مجهز 
کاظمی و درفشی فر را در اختیار دارد که مجموعه 
اول در تملک سرخپوشان است. این مجموعه در 
شرایط  و  شده  نیز  مرمت  تازگی  به  تهران  غرب 
نسبتا مناسبی در سالن هایش دارد. ورزشگاه شهید 
کاظمی نیز که در زمان طاهری از سوی شهرداری 
به قرمزها واگذار شد، یک مجموعه مجهز و آبرومند 
است که حتی می تواند میزبان قرمزها در مسابقات 
باشد. این زمین البته باید توسعه پیدا کند و باوجود 
نظر برانکو زمین های دوم و سوم تمرینی در این 

ورزشگاه آماده نشده اند.
سوال این است که چرا دو باشگاه استقلال و 
پرسولیس با وجود برخورداری از 4 زمین چمن،  
در مکان های متفاوتی تمرین می کنند و قادر به 
ایجاد یک محوطه دائمی و کمپ شکل برای تیم 
فوتبال خود نیستند. این سوالی است که باید آن 
پایین دستی  نگاه  و  مدت  کوتاه  مدیریت  در  را 
مدیران هر دو باشگاه جست و جو کرد. دو تیمی 
که مربیان میلیون دلاری دارند اما حاضر نیستند 
صد هزار دلار از این مبلغ گزاف که صرف مربیان 
کرده اند را به درست کردن امکاناتی اختصاص 
دهند که می تواند تحولی بزرگ برای آنها رقم 
بزند. چنانچه آنها با وجود صرف میلیاردها تومان 
پول هنوز نتوانسته اند به امکانات پیش پاافتاده 
ای مثل هتل آپارتمان برای اسکان خارجی ها و 

خوابگاه برای تیم های پایه مجهز شوند.

رسمی - استعلام مثبت پاتوسی؛ آیاندا استقلالی شد!
استقلال  باشگاه  آفریقای جنوبی  اهل  بازیکن 
به احتمال زیاد در بازی بعدی آبی پوشان در لیگ 

برتر قادر به حضور خواهد بود.
های  صحبت  از  پس  جدید  تصمیم  این 
ترکیب  در  بازیکن  این  منع  بر  مبنی  گذشته  روز 
استقلال در لیگ برتر است اما امروز فریبرز محمود 
زاده مدیر نقل و انتقالات سازمان لیگ اعلام کرده 

آفریقای  فوتبال  فدراسیون  از  استعلام  دریافت  با 
لیگ  در  حضور  احراز  شرایط  بازیکن  این  جنوبی 

برتر فوتبال ایران را کسب می کند.
استقلال  گفت:  باره  این  در  زاده  محمود 
قراردادی با این بازیکن منعقد کرده که با توجه به 
سیر مراحل اداری پرونده بازیکن مذکور و مطالب 
منتشر شده در رسانه ها در مورد این بازیکن باید 

این  در  لیگ  سازمان  کارشناسی  و  صریح  نظر 
خصوص را به این ترتیب بیان کنم که فدراسیون 
از  رسمی  استعلام  مشخص  تاریخ  در  فوتبال 
فدراسیون فوتبال آفریقای جنوبی مبنی بر سوابق 
فدراسیون  که  گرفت  بازیکن  این  ملی  های  بازی 
استعلام  این  به  پاسخ  در  جنوبی  آفریقای  فوتبال 
تیم  پاتوسی در سال 201۸-2017 در  اعلام کرد 

ملی فوتبال این کشور بازی نکرده است.
این  پرونده  در  که  مهمی  نکته  افزود:  وی 
بازیکن به آن توجه نشده بود این است که هر فصل 
فوتبالی در کشور ما در 2 سال میلادی تداخل دارد 
و استعلام مربوط به 2 فصل  گذشته ملاک عمل 
و تصمیم گیری است که مبنای محاسبه از ابتدای 

فصل لحاظ می شود نه از زمان ارسال درخواست.
کل  دبیر  جدید  نامه  به  اشاره  با  محمودزاده 

فدراسیون فوتبال عنوان کرد: دیروز شنبه 27 بهمن 
97 دبیرکل فدراسیون فوتبال در نامه ای به سازمان 
فوتبال  فدراسیون  اعلام  طبق  که  کرد  اعلام  لیگ 
 2016-2017 سال  در  پاتوسی  جنوبی  آفریقای 
چهار بازی برای تیم ملی این کشور حضور داشته 
که در دو مسابقه نیز  به میدان رفته است. بنابراین 
روابط بین الملل فدراسیون فوتبال می تواند نسبت 
فوتبال  فدراسیون  از  پاتوسی   ITC درخواست  به 
آفریقای جنوبی اقدام کند و در صورت رعایت تمامی 
برای  منعی  پاتوسی  انتقالات  و  نقل  مقررات  موارد 
همراهی استقلال تهران در لیگ برتر ندارد. به این 
ترتیب پاتوسی با گذراندن مراحل اداری و دریافت 
برتر  لیگ  در  حضور  مجوز  تواند  می  سی  تی  آی 
فوتبال ایران را دریافت کرده و چه بسا برای استقلال 

در بازی با پارس جم به میدان برود.
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